
Bestyrelsesmøde den 3.8.21 

 

Afbud: Anja 

 

● Bank 

Formand og kasserer får adgang til netbank. Banken mangler mail og telefonnr, 

hvilket Søren eftersender til dem. 

 

 

● Vedligeholdelse af legeplads (Bananen) 

En gynge er i stykker. Anja tjekker op på om gyngen kan repareres eller skal 

udskiftes og prisen herpå. 

 

● Udvidelse af Egernvej med 6 byggegrunde 

Der er endnu ikke tegninger herpå, men sandsynligvis inddrages boldbanen på 

Æblestien. Vi er i dialog med kommunen herom. Projektlederen holder ferie frem til 

1.9.21. Vi vil undersøge om det evt. kan lade sig gøre at flytte boldbanen. 

 

● Info til medlemmerne af grundejerforeningen 

Vi udarbejder en infoseddel til uddeling med link til ny hjemmeside og med info om 

konstituering af bestyrelsen 

 

● Hjemmeside 

Ny hjemmeside hedder Dyrhoj6300.dk. Udgifter til hjemmesiden skal på budgettet. 

På hjemmesiden skal referater fra bestyrelsesmøder og generalforsamlinger være at 

finde. Der skal være info om bestyrelse og en mailadresse til kontakt/indgivelse af 

forslag. 

 

● Græs 

Vi aftaler at vi ved næste møde går en tur i området for at se hvilke områder, vi synes 

skal klippes og hvor ofte.  

Der er 3 muligheder som vi vil undersøge ifht. græsklipning.  

1. betale private for brug af egne maskiner og tid 

2. Grundejerforeningen køber maskiner og betaler løn for at nogen klipper 

områderne 

3. betaler kommune/anden udbyder 

 

● Hundsbjerg 

Kommunen mener, at bestyrelsen skal give besked til de berørte grundejere om at 

de skal rydde de fælles områder. Vi aftaler, at vi kontakter kommunen for at bede om 

et møde omkring dette og om hvem, der skal give besked og deadline for at 

fællesområderne er ryddede. 

 

Næste møde er den 14.9.21 kl 19.00 Hos Helle Krog. 

 

 

 


